
Raseklubben for Portugisisk Vannhund 

Referat

Årsmøte 2024

Dato: Torsdag kl 19.00 11.04.2024 

Sted:  Digitalt, på Zoom meeting 

Dagsorden

1. Konstituering av årsmøtet
1.1 Godkjenning av innkalling og saksliste

Forslag til vedtak:  Konstituering av årsmøtet. 

Vedtak: Vedtaket er godkjent. 

1.2 Valg av ordstyrer 

Forslag til vedtak: Elin Flaaten 

Vedtak: Vedtak godkjent 

1.3 Valg av referent 

Forslag til vedtak: Nina Botterli 

Vedtak: Vedtak godkjent 

1.4 Valg av tellekorps 

Forslag:  

Navn: Elin Flaaten 

Navn: Nina Botterli 

Vedtak:  Vedtak godkjent 



1.5 Valg av to personer til å signere protokoll 

Forslag: 

Mona Lindrupsen 

Espen Acklam Solberg 

Vedtak: Vedtak godkjent 

Sak 4 oppdatering av funksjonsbeskrivelser vil oppdateres, som skrivefeil og oppdatert i henhold 

til gjeldene funksjonsbeskrivelser.  

2. Årsberetning for 2024

Styret har i 2023 bestått av

Leder:      Nina Kilbane (på valg) 

Nestleder:        Mona Lindrupsen (2 år) 

Styremedlemmer: Line Gran Solberg (2 år) 

Elin Flaaten (på valg ) 

Ragnar Lie (på valg ) 

Varamedlemmer:  Nina Botterli (på valg ) 

Even Storskogen Prytz (på valg) 

Styret har i 2023 avholdt 7 styremøter og behandlet  saker. Referatene er lagt ut på Raseklubbens 

hjemmeside.     

Rasespesialen 

Resultater finner du her. 

Våt hund her. 

Freestyle her.  

Forslag til vedtak: 

Vedtak: 

3. Regnskap for 2023 med revisjonsberetning

Forslag til vedtak: Godkjenne regnskap for 2023 med revisjonsberetning 

https://www.dogweb.no/utstilling-resultatvisning/utstilling/220031/search?raid=758&fbclid=IwAR1_afHm8yyHpuUeMSJIR5aXk0MMMuyGZkJNirBzvImTVm6632hodn0rFME
https://www.dogweb.no/utstilling.../utstilling/220739
https://www.dogweb.no/utstilling.../utstilling/220740


Vedtak: Vedtak godkjent 

4. Handlingsplan for 2024

Raseklubbens viktigste oppgave er å forvalte det daglige ansvaret for å ta best mulig vare på 

rasen, og bidra til at portiseiere og hunder har gode liv sammen. For en klubb drevet av 

frivillighet er det viktig å prioritere realistisk og passe på at kjerneoppgavene blir ivaretatt først. 

De fleste vil være enig i at dette handler om: 

● Den årlige rasespesialen i kombinasjon med aktivitetshelg 

● Videreutvikling av vannarbeidet, herunder godkjenning i NKK 

● Det langsiktige arbeidet med å ivareta portisenes helse og særpreg 

På denne bakgrunn foreslår styret å prioritere følgende for 2024: 

Komiteer: 

Styret vil fortsette arbeidet med å vitalisere de ulike komiteene. Dette gjelder utstillingskomiteen, 

helsekomiteen og vannkomiteen.  

Vannarbeid er en kjerneaktivitet for raseklubben. Vannkomiteen vil også i år invitere til 

vannarbeidssamling i løpet av sommeren, og skape samarbeid med den svenske raseklubben. 

Fortsette med godkjenning av vannarbeid i NKK. 

Utstillingskomiteen jobber også i år med den årlige rasespesialen og har vil håndtere andre saker 

og henvendelser når det gjelder utstillingsspørsmål. 

Helsekomiteen vil fortsette å jobbe aktivt med informasjon og oppdatering av helsestoff samt 

avlsprogram som NKK utvikler p.t.  

Avlsprogram (tidligere RAS): 

NKK utarbeider et avlsprogram som erstatter RAS, siterer her fra HS-vedtak 67/22: 

“NKKs Hovedstyre ser at det ikke hensiktsmessig å revidere RAS i sin nåværende form når 

en ny forskrift om avl av hund fra myndighetene sannsynligvis vil ha krav om 

avlsprogram.  

Hovedstyret vedtok at administrasjonen skal jobbe videre med RAS, og legger til grunn at 

RAS må endres til et avlsprogram, som oppfyller kravet i en fremtidig forskrift om avl av 

hund.“ 

● Styret og helsekomiteen vil følge opp dette. Det er dermed ikke aktuelt å revidere RAS i 2023.

Forslag til vedtak: Godkjenne handlingsplan for 2024 



Vedtak: Vedtak godkjent 

5. Budsjett 2024

Inntekter 
Medlemskontingent 
Aktivitetshelg/rasespesialen 
Vannarbeidshelg 
Salg 

195.000 
20.000 

5.000 
5.000 

Sum driftsinntekter 225.000 

Utgifter 
Aktivitetshelg/rasespesialen * 
Vannarbeidshelg 
Div kostnader 
Forsikring 
Kurs/møter 
Web/datautgifter 
Honorarer  

70.000 
25.000 

5.000 
2.500 

50.000 
9.000 
9.000 

Sum driftskostnader 170.500 

Resultat 55.000 

Forslag til vedtak: Godkjenne budsjett for 2024 

Vedtak: Vedtak godkjent 

6. Innmeldte saker fra styret eller medlemmer

Ingen saker 

7. Behandling av kontingent
Ingen endring i kontingent, vi blir stående på kr 330.



Forslag til vedtak: 

Kontingenten videreføres på samme nivå: Kr 330,- per år. 

Vedtak: Vedtak godkjennes 

8. Valg
8.1 Valg av nestleder, styre og varamedlemmer

(Innstillingen fra valgkomiteen er vedlagt)

Styret:

Leder (på valg): Nina Kilbane  (2år)

Motkandidat(på valg): Hege Skomedal

Nestleder (på valg): Mona Lindrupsen (2 år)

Styremedlem: Elin Flaaten

Styremedlem (på valg): Line Gran Solberg (2 år)

Styremedlem(På valg): Roy Syversen (2 år)

Varamedlem (på valg): Nina Botterli

Varamedlem (på valg): Even Storskogen Prydz

Følgende ble valgt: 

● Leder:  Nina Kilbane

● Nestleder: Mona Lindrupsen

● Styremedlem: Line Gran Solberg

● Styremedlem: Roy Syversen

● Varamedlemmer: Even Storskogen Prydtz og Nina Botterli

8.2 Valg av valgkomité 

Valgkomité: 

Leder: Hege Line Løwer (2år) 

Medlem (på valg): Katrine Liljevangen (1 år) 

Medlem (på valg): Mia Charlotte Hansen (1 år)  

Varamedlem (på valg): Gro Lysgaard Linevik (1 år) 



Følgende ble valgt: 

● Leder: Lotte Werner Pettersen (2 år)

● Nestleder:  Berit Jølle Grindvoll (1 år)

● Medlem: Nadia Tobiassen Grønbech (1 år)

● Varamedlem: Gro Lysgaard Linevik (1 år)

8.3 Valg av revisor for 2 år 

Revisor: Espen Acklam Solberg (valgt i 2023 for 2 år) 

Vararevisor: Trine Omholdt Nicolaisen (valgt i 2022 for 2 år) 

Møtet hevet kl: 19:11 
Nina Botterli 
Referent 

Signatur: Signatur: 
Espen Acklam Solberg Mona Lindrupsen 

------------------------------------------------------------

- Dato:  29.05.2024 Dato: 


